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5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
 
Ing. Gore: 
Prečo sa podpisujú nové nájomné zmluvy s osobami, ktoré sú blízke subjektom, ktoré sú 
dlžníkmi mesta. 
 
PhDr. Čižmár: 
Ktoré zmluvy? 
 
Ing. Gore: 
Nájomné. 
 
PhDr. Čižmár: 
Ale koho máte na mysli? 
 
Ing. Gore: 
Ja mám na mysli Moniku Gornickú a spoločnosť ARTMONT. To je jedna, ktorú som našiel, 
budem rád, keď dostanem odpoveď na nejaké systémové riešenie. Máme dlžníkov a my 
podpisujeme ďalšie nájomné zmluvy s dlžníkmi, resp. s osobami blízkymi týmto dlžníkom. 
Takýmto spôsobom asi neznížime  alebo neprejavujeme záujem o zníženie našich 
pohľadávok.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ide o nájomnú zmluvu, ktorá súvisí s prevádzkou služieb na kúpalisku, to máte na mysli? 
 
Ing. Gore: 
Áno. 
 
PhDr. Čižmár: 
Pokiaľ viem, takéto zmluvy boli podpisované aj v minulom období, išlo o rozširovanie 
služieb pre zákazníkov mestského kúpaliska a čo sa týka systémového riešenia, ak bude 
pripravené, tak vám ho predstavíme.  
 
Ing. Gore: 
Ďakujem.  
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.9.2015 


